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Bramkarz Giallorossich, Wojciech Szczęsny, udzielił po dzisiejszym

treningu wywiadu dla Sky Sport.

Sobotni mecz z Napoli?

- Dla nas jest to oczywiście bardzo ważny mecz, nie tylko dlatego, że gramy

przeciwko Napoli, które jest w tabeli o punkt przed nami, ale również dlatego, że

znajdujemy się w dobrym momencie, wygraliśmy ostatnie dwa mecze, w Lidze

Europy i z Interem. Ważne jest kontynuowanie tego i zmniejszenie straty do

Juventusu.

Z Napoli miałeś piękne parady. Pamiętasz którąś szczególnie?

- Jeśli mam wybierać, to strzał Higuaina z pierwszej połowy domowego meczu. Pipita

zrobił wszystko idealnie, uderzył w róg po świetnym zagraniu. Często parady są

związane z niezbyt idealnymi strzałami, w tym przypadku z kolei myślę, że zagrał

świetnie. To była decydująca parada dla trzech punktów, gdyż wygraliśmy mecz.

Kontuzja Milika?

- W tych przypadkach rywalizacja schodzi na bok. Dla mnie Milik jest w

szczególności przyjacielem, moim kolegą z kadry. Przechodzi bardzo zły moment, to

dla mnie fatalna wiadomość i poważna strata dla Napoli. Może nam być łatwiej,

jednak pozostaje duży żal z powodu jego poważnej kontuzji.
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